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Vragen van het lid Gesthuizen (SP)
aan de staatssecretarissen van
Economische Zaken en van Financiën
over overheidsaanbesteding in de
postsector. (Ingezonden
16 september 2009)

1
Wat is uw reactie op het artikel «Rijk
mikt op laag posttarief»1 waarin
wordt bericht dat de belastingdienst
inzet op tarieven die «onder de
integrale kostprijs van welk
postbedrijf dan ook» liggen?

2
Hoe verhoudt de bodemprijs waarop
u inzet zich tot de door u verbonden
voorwaarde aan de liberalisering van
de postmarkt dat alle beloningen in
de sector binnen 3,5 jaar onder een
arbeidsrechtelijke CAO vallen, met
andere woorden dat er een fatsoenlijk
loon wordt betaald?

3
Deelt u de mening dat mede gezien
uw eerdere reactie op het rapport van
de arbeidsinspectie, waarin werd
aangetoond dat het voorkomt dat het
onmogelijk is voor medewerkers van
de nieuwe postbedrijven om het
minimumloon te verdienen, dat u van
mening bent dat iedereen die in
Nederland fatsoenlijk werk doet
tenminste het minimumloon zou
moeten verdienen, het op deze wijze
formuleren van de criteria in de
aanbesteding een ongewenste
situatie, namelijk dat het voorkomt

dat er mensen in de postsector
minder verdienen dan het
minimumloon, in stand wordt
gehouden?

4
Waarom heeft u niet in de
aanbestedingscriteria opgenomen dat
een bedrijf alleen de opdracht kan
krijgen indien het tenminste het in
Nederland geldende wettelijk
minimumloon betaalt aan zijn
medewerkers?

1 Het Financieele Dagblad, 15 september
2009.
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